
عضویت رئیس فدراسیون شنا درهیأت رئیسه کنفدراسیون آسیا 
محسن رضوانی ،رئیس فدراسیون شنا در کنگره کنفدراسیون شنای آسیا به عنوان عضو هیأت رئیسه انتخاب شد. رضوانی 

پیش از این در کمیته بازاریابی کنفدراسیون شنای آسیا و کمیته مربیان فدراسیون جهانی نیز حضور داشت.
varzesh@qudsonline.ir شنبه 24 مهر  1395   14 محرم 1438 15 اکتبر 2016  سال بیست و نهم  شماره 8238  

منهای فوتبال 3
روش جدید توپ رسانی در والیبال

ورزش: هواداران والیبال در مانیل از 27 مهر ماه شــاهد رویارویی 
هشت تیم برتر باشــگاهی جهان در قالب مسابقات والیبال قهرمانی 
زنان باشگاه های جهان خواهند بود. فدراسیون جهانی والیبال برای 
این تورنمنت به کمک ژاپنی ها، یک ابتکار جدید در نظر گرفته است.

هدف FIVB از به کارگیری این ایده جدید، بیشتر دیده شدن نام 
و تبلیغات حامیان مالی در تابلوهای تبلیغاتی اطراف زمین است. در 
روشی که هم اکنون استفاده می شــود، توپ رسان ها در گوشه های 
زمین، مســتقر می شوند، ولی با سیستم توپ رســانی جدید، تعداد 
توپ رسان ها کمتر و امکان دیده شــدن تابلوهای تبلیغاتی، بیشتر 

می شود.

۶ پینگ پنگ باز ایرانی
 در تورهای جهانی اتریش و سوئد

ورزش: جمیل لطف الله نســبی، ســرمربی تیم ملــی پینگ پنگ 
کشورمان اسامی 6 بازیکن را به مدیر تیم های ملی به منظور اعزام به 
تور جهانی اتریش اعلام کرد. نوشــاد عالمیان، نیما عالمیان، افشین 
نوروزی، پوریا عمرانی، محمدرضا اخلاق پسند و میدیا لطف الله نسبی 
6 بازیکنی هســتند که در روزهای 19 تا 23 آبان به همراه سرمربی 
تیم ملی به مسابقات تور جهانی اتریش اعزام خواهند شد.همچنین 
با درخواست این 6 ورزشکار، قرار است آنها با هزینه شخصی در تور 

جهانی سوئد نیز شرکت کنند.

تمجید بیابانگرد از اشکانی 
ورزش: افشــین بیابانگرد، دارنده 
مدال برنز جهان بــا بیان اینکه علی 
اشــکانی بواسطه ســرمربیگری در 
رده نوجوانان بخوبــی با  قوانین روز 
دنیا آشناســت گفت: او شایستگی 
بدست گرفتن سرمربیگری تیم ملی 

را داشته است.

جودوکار المپیکی ایران در انتخابی تیم 
ملی کشتی پهلوانی

ورزش: رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی پهلوانی ایران برای حضور 
در مسابقات جهانی 2016 بلاروس، در حاشیه رقابت های کشتی جام 
شاهد برگزار می شود. این مسابقات در تاریخ 7 آبان ماه و با 3 کیلوگرم 
ارفاق وزن در خانه کشــتی شــماره 2 تهران برگزار می شود. جواد 
محجوب، جودوکار وزن 100- کیلوگرم ایران و دارنده مدال های طلا 
و نقره آسیا که در المپیک 2016 ریو نیز حضور داشت، در وزن 100 
کیلوگرم رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی پهلوانی حضور دارد و 

باید به مصاف سینا غلامی از مازندران برود.

حضور برترین های لیگ کشتی ایران در 
اوکراین و مجارستان

ورزش: با توجه به برگزاری دومین دوره رقابت های کشتی آزاد و فرنگی 
جام باشگاه های جهان در کشورهای اوکراین و مجارستان، دو نماینده از 
ایران نیز می توانند در هر رشته این مسابقات شرکت کنند. رقابت های جام 
باشگاه های جهان در سال 2016 میلادی در رشته آزاد در روزهای 11 و 
12 آذرماه در شهر خارکف اوکراین و در رشته فرنگی نیز در روزهای 1۸ و 

19 آذرماه در شهر بوداپست مجارستان برگزار خواهد شد.

رقابت سیمولتانه شطرنجباز روشندل 
ورزش:  قرار است به مناســبت روز جهانی نابینایان )عصای سفید( 
عرفان محمد علیزاده ،شطرنجباز نابینای کشورمان از ساعت 11 امروز 
بازی سیمولتانه ای با 10 نفر از نابینایان در محل فدراسیون شطرنج 
برگزار کند. قرار است چند تن از اساتید بزرگ شطرنج کشور از جمله 
استاد احسان قائم مقامی و استاد شادی پریدر نیز به صورت افتخاری 

در این رقابت حضور داشته باشند.

حاضریم با مخالفان مناظره کنیم

علی مرادی: کیانوش رستمی کارش را مثل گذشته ادامه خواهد داد 
 وزنه برداری  ایسنا  ایسنا: شاید مهمترین موضوعی 
که در فدراســیون علی مرادی به چشم بخورد جای خالی 
قهرمانان ســابق وزنه برداری ایران در شــورایی باشد که 
بسیاری از تصمیم گیری های حساس وزنه برداری را  انجام 
می دهد اما همیشه نبود این افراد در شــورا و حضور تنها 
پیشکسوتان مسن جای سؤال داشته است. البته در مدتی 
هم که از عمر مدیریتی  مرادی در فدراسیون وزنه برداری 
می گذرد بعضی از تصمیماتش مورد انتقاد برخی افراد قرار 
گرفته است.  این مسایل به چالش هایی تبدیل شده  که در 

اطراف فدراسیون وزنه برداری وجود دارد.

* در مورد علت برکناری حســین توکلی صحبت 
می کنید؟ اگر قرار بود برکنار شود چرا بعد از مسابقات 

جهانی 2015 این کار انجام نگرفت؟
نظر من این بود کــه آقای توکلی تا مســابقات قهرمانی 
آسیا به کارش ادامه دهد اما شورای عالی فنی زمانی که 
تعدد آسیب دیدگی ها را دید و این که اسامی تیم برای 
مسابقات قهرمانی آســیا ناقص اعلام شد، موضع گرفت. 
ما با کسی مشکل شخصی نداریم و بحث منافع ملی بود. 
البته آقای توکلی از لحاظ بحث ســلامت دوپینگ، دوره 
موفقی داشــت و در بخش فنی هم بهتر بــود تعاملات 
خود را برای کاهش آســیب دیدگی ها با کمیته پزشکی 

بیشتر می کرد.
*نکته جالب اینجاست که این کار دقیقا در آخرین 
روز های سال انجام گرفت. شاید می خواستید بازتاب 

رسانه ای نداشته باشد.
زمان نباید از دست  می رفت، زیرا مسابقات قهرمانی آسیا در 
پیش بود  و اردوی تیم ملی نیز از هفتم فروردین آغاز می شد. 
بنابراین شورای عالی فنی موضوع اصلاحات را مطرح کرد و 
من نیز استقبال کردم. او بعد از 11ماه کار کردن ترکیب تیم 
را برای آسیایی ناقص اعلام کرد و جای سؤال بود که با این 

شرایط برای المپیک چه کار خواهد کرد.
*شائبه ای در مورد شــورای عالی فنی وجود دارد 
مبنی بر اینکه  به دلیل رفاقت و نزدیکی که اعضا با 
شما دارند هر تصمیمی  شما می گیرید با آن موافقت 
می کنند و در واقع شورای فنی تأییدکننده نظرات 

رئیس فدراسیون است؟
ما داریم در مورد تعاملات صحبت می کنیم. من در شــورا 
رأی ندارم . گاهی اوقات تصمیماتی گرفته شده، اما مغایر با 
نظر من بوده است مانند اعزام نشدن تیم به صورت کامل به 
مسابقات قهرمانی آسیا 2015 یا ادامه فعالیت حسین توکلی 
در تیم ملی بزگسالان که شورا نظر دیگری داشته است. در 

هر صورت کار را بر اساس تعاملات پیش بردیم.
تصمیماتی که شورا گرفته در بیشتر موارد درست بوده است. 
کم لطفی هایی که می شــود مبنی بر این که برای تصمیم 
گیری در مورد موضوعی  من دســت بلند می کنم و بقیه 
به تبعیت از من این کار را انجام مــی دهند واقعیت ندارد. 

کســانی که این حرفها را می زنند دارند به بزرگان شورا بی 
احترامی می کنند.

*فکر نمی کنید اگر نیروهای جوان تر مانند قهرمانان 
ســابق با افکار جدید به این شورا اضافه شوند بهتر 
باشد، زیرا سابقه مربیگری برخی افراد فعلی حاضر 

در این شورا به چند دهه قبل بر می گردد.
  اگر کسی پیشــنهاد و نظری دارد در فدراسیون را نبسته 
ایم . اگر کسی حرف و پیشــنهادی دارد بسم الله بیاید در 
فدراســیون مطرح کند . معتقدم اصلا جــای آن افراد در 
رسانه نیســت اما اینکه برخی ها در  مطبوعات بگویند ما 
فلانی را قبول نداریم درست نیست. خب خیلی از این افراد 
هم آنها را قبول ندارند. همان آقایی که می گوید کارشناس 
خبره است چرا در زمان افشارزاده از دبیری فدراسیون کنار 
رفت؟  از افرادی خود را صاحب سبک و نظر می دانند بارها 
دعوت کردیم اما باید حریم ها و حرمت ها حفظ شــود. اما 
از در فدراســیون گرفته تا پیراهن تیم ملی قداســت دارد  
و کســی نتواند خود را در این چار چوب قــرار دهد ما هم 
اصراری نداریم.  حرف ما  بازگشــت شخصیت قهرمانی به 
فدراسیون  است. من خواهش می کنم به عنوان رسانه بی 

طرف مناظره  بگذارید تا افرادی که ادعا دارند بیایند.  من  
آقای انوشــیروانی را دعوت می کنم ، دکتر باقری هم می 
آید، صحبت کنند و هر دو طرف  هم باید  پاسخگو باشیم. 
تجربه نشان داده آن کســی که کمتر حرف بزند و بیشتر 
عمل کند موفق تر است اما متأسفانه در وزنه برداری حرف 

زدن بیشتر شده است.
*در این مدت تصمیمی گرفتــه اید که الان اعتقاد 

داشته باشید اشتباه بوده است؟
هر شخصی در زندگی خود اشــتباه می کند. به هر حال ما 
هم اشتباهاتی داشتیم که با مشورت هایی که با افراد داخل 
فدراسیون داشتیم حل شد. سعی کردیم ضریب خطاهایمان 

را خیلی پایین بیاوریم به ویژه در بحث المپیک.
* بعد از المپیک  نگاه ها به سمت فدراسیون است که 
فضا را بین سرمربی تیم ملی و کیانوش رستمی به چه 

صورت مدیریت خواهد کرد ؟
 قبل از المپیک هم این نگاه ها وجود داشت که فدراسیون 
موضوع را مدیریت کرد تا یک  مدال با ارزش المپیک حفظ 
شود. کیانوش رستمی در المپیک خودش مربیگری کرد، اما 
فدراسیون زمینه های حمایت را برای او ایجاد کرد و من نیز 

در لحظات حساس  کنارش بودم. البته نه به عنوان مربی و 
این خواست شورای عالی فنی بود. اکنون نیز همین مدیریت 
در آینده انجام می گیرد. البته باید دید  شورای عالی فنی چه 

تصمیمی می گیرد تا بر اساس آن اقدام کنیم.
*اگر تصمیم شورا این باشد همین روند ادامه داشته 
باشد نگران نیستید در آینده وزنه برداران دیگری 

بخواهند همین رویه را پیش بگیرند؟
از الان نباید در مورد تصمیم شورا پیش داوری کرد . البته 
در دنیای جدید ورزش، دیگر حضور ورزشــکاران در یک 
حصار نظامی جواب نمی دهد. این موضوع  بر پایه ورزشکار 
سالاری نیست بلکه ورزشکار محوری است تا افراد خلاقیت 
های خود را بروز  دهند و مربیان هم نظارت دارند. با این حال 
فدراسیون چارچوب دارد و  کیانوش رستمی این چارچوب 
ها را رعایت کرده  و اینطور نبوده که برای فدراسیون تعیین 
تکلیف کند. در بحث تمرینی اثبــات کرده که می تواند در 
این زمینه موفق باشد. بازیکن ســالاری که به سمت لجام 
گســیختگی حرکت می کنــد تاکنون چنیــن اتفاقی در 
فدراسیون ما رخ نداده است. هر تصمیمی هم شورای عالی 

فنی بگیرد ما حمایت می کنیم.

علی عبداحد: جلسه هماهنگی لیگ برتر با حضور سرپرستان، 
مربیان و نمایندگان 10 باشگاه لیگ برتری در تالار بسکتبال آزادی 
تهران برگزار شد. در این جلسه محمود مشحون )رئیس فدراسیون( 

به همراه واحدپور رئیس کمیته داوران، کرمانشاهی رئیس 
کمیته انضباطی و عباس مقدس زاده رئیس کمیته 

مسابقات و برخی از رسانه ها حضور داشتند. پس 
از بحث و تبادل نظر و قبل از قرعه کشی موارد 
زیر به رأی گذاشته شد و برای فصل جاری 

لیگ برتر مصوب شد:
1- مرحله مقدماتی با حضــور 10 تیم به 
صورت رفت و برگشت انجام می شود. پس 
از رده بندی نهایی این مرحله، تیم ها به دو 

گروه زوج و فرد تقسیم می شوند، بدین ترتیب 
که تیم های اول، سوم، پنجم، هفتم و نهم در یک 

گروه و تیم های دوم، چهارم، ششــم، هشتم و دهم 
در گروه دیگر جای می گیرند و به صورت رفت و برگشت 

مسابقه می دهند.

2- بعد از مرحله دوم، تیم های پنجم هر گــروه از دور لیگ خارج 
می شوند و چهار تیم از هر گروه باقی می ماند که به صورت ضربدری 
در پلی آف مسابقه می دهند. پیشنهاد فدراسیون این بود که نتایج 
مرحله مقدماتی در پلی آف هم لحاظ شــود، اما با رأی 
حاضران این پیشنهاد رد شد و نتایج دور مقدماتی 
در مرحله حذفی تأثیری نخواهد داشت. مرحله 
پلی آف لیگ امسال به صورت سه برد از پنج 
مسابقه برگزار می شود و مرحله نیمه نهایی 
هم با همین تعداد مسابقه پیگیری می شود. 
تیم های فینالیست به صورت چهار برد از 
هفت مســابقه رقابت می کنند و مسابقات 

رده بندی هم سه از پنج خواهد بود.
3- محرومیت برای یک تیم: در جلسه پیشنهاد 
شد که اگر تیمی، تخلفاتی منجر به محرومیت در 
یک بازی انجام داد، محرومیت تیم خاطی مقابل همان 
تیمی اعمال شود که با آن بازی داشته است. این پیشنهاد با 
تغییراتی مورد قبول قرار گرفت؛ به این ترتیب که در صورت تشخیص 

کمیته انضباطی، محرومیت تیم خاطی دو جلسه تعیین شود. جلسه 
اول در مسابقه بعدی لیگ برتر و جلسه دوم در مسابقه رودررو با همان 

تیمی که از تخلفات متضرر شده است.
جلسه قرعه کشی صبح روز 95/7/1۸ در ســالن اجتماعات تالار 
بسکتبال آزادی تهران برگزار شد. شایان ذکر است، در فصل جاری 
تیم های پتروشیمی بندر امام، نفت آبادان، شیمیدر تهران، دانشگاه 
آزاد، نیروی زمینی، آ.اس. شیراز، شهرداری اراک، شهرداری گرگان، 
شهرداری تبریز و شهرداری کاشان در لیگ برتر کشور حضور دارند. 

قابل توجه اینکه ســرمربی تیم شــهرداری تبریز )دکتر مهران 
حاتمی( به اتفاق شــهردار تبریز در جلســه قرعه کشی حضور 
داشــتند! )مهران حاتمی از نیمه دوم فصل قبل ســرمربی تیم 
ثامن مشــهد بود که بعد از انصراف ثامن مشهد بلافاصله جذب 
شهرداری تبریز شد(. از نکات قابل توجه حضور پررنگ تعدادی 
از شهرداری های کشور در مسابقات بسکتبال است )شهرداری 
گرگان، شهرداری کاشان، شهرداری تبریز، شهرداری اراک( که 
در این رهگذر غیبت شهرداری مشهد به عنوان کلانشهر کشور 
و با توجه به وسعت و اهمیت مشهد مقدس در ماراتن بسکتبال 
شهرداری های ایران اسلامی کاملًا محسوس و سؤال بدون جواب 
مخاطبین و اهالی بسکتبال خراسان رضوی است! مسابقات لیگ 
برتر بسکتبال کشور از پنجشنبه ششــم آبان آغاز می شود که با 

تأسف جای تیم خراسان رضوی خالی است!

خبر

ورزش در سیما

نتایج مرحله مقدماتی جام جهانی

شنبه 07/2۴  ساعت: 15:30
هفته ۸ جام خلیج فارس : سیاه جامگان - استقلال

زنده از شبکه سه

شنبه 07/2۴ ساعت: 17:00
هفته ۸ جام خلیج فارس : سایپا - تراکتورسازی

زنده از شبکه ورزش

شنبه 07/2۴ ساعت: 1۸:00
هفته ۸ جام خلیج فارس : پرسپولیس - نفت تهران

زنده از شبکه سه

شنبه 07/2۴ ساعت: 22:15
هفته ۸ لالیگا : بتیس - رئال مادرید

زنده از شبکه ورزش

یکشنبه 07/25 ساعت: 15:00
هفته ۸ جام خلیج فارس : گسترش فولاد - پدیده

زنده از شبکه ورزش

دوشنبه 07/26 ساعت: 22:30
هفته ۸ لیگ برتر انگلیس : لیورپول - منچستریونایتد

زنده از شبکه ورزش 

سهشنبه 20 مهر 1٣٩5
ازبکســتان     2 ................................................................ 0     چیــن
 ایــران     1 .................................................................... 0     کره جنوبی
قطــر      1 .................................................................. 0     ســوریه

)A اروپا مرحله مقدماتی )گروه
 دوشنبه 1٩ مهر 1٣٩5

هلنــد 0................................................................1 فرانســه
ســوئد 3................................................................0 بلغارســتان

بــلاروس 1................................................................1لوکزامبــورگ 
جزایــر فــارو 0................................................................6 پرتغــال   
لتونــی0................................................................ 2 مجارســتان      
آنــدورا1................................................................2  ســوئیس     
آلمــان2................................................................0  ایرلنــد شــمالی    
جمهوری چک0................................................................1  آذربایجان  
نــروژ ۴................................................................1 ســن مارینــو      
ولــز 1................................................................1 گرجســتان  
صربســتان 3................................................................2 اتریــش      
مولداوی 1................................................................3 جمهوری ایرلند       
قزاقســتان 0................................................................ 0رومانــی      
دانمــارک0................................................................1 مونتــه نگــرو        
لهســتان2................................................................ 1 ارمنســتان      
اســلواکی3................................................................0 اســکاتلند    
اســلوونی0................................................................0 انگلیــس    
لیتوانــی2................................................................0 مالــت   
آلبانــی0................................................................2 اســپانیا       
مقدونیــه2................................................................3 ایتالیــا     
بوســنی2................................................................0 قبــرس    
اســتونی0................................................................2 یونــان      
جبــل الطــارق0................................................................6 بلژیــک        
اوکرایــن3................................................................0 کــوزوو      
فنلانــد0................................................................1 کرواســی        
ایســلند2................................................................0 ترکیــه 

  سلام.ســردار آزمون هم پرسپولیســیه. اصلا تیم ملی یعنی 
پرسپولیس.قبل و بعد ازجام جهانی گذشته رو فراموش نکنید. تو 

رو خدا ازاین حرفهای خنده دار نگید.محمدصانع
  بازم زنده باد پرسپولیس که تیم ملی سرشار از پرسپولیسی 
هست اون استقلالی ها که می گفتن رامین رضایان آماده نیستش و 
بدرد تیم ملی نمی خوره حالا با بازی مقابل ازبکستان و کره دیدن که 
رامین چکار کرد بعدش افتخار دیگه ما اینه که سیدجلال حسینی ما 
تویه تیم منتخب جام جهانی کنار بازیکنان بزرگ مثل پوگبا ، اینیستا 
، رونالدو و جوهارد قرار گرفته . باز بیاین هی با این پیرمردها تون 

کلاس بذارین. جلال مظلومی .
  به آبی هامیگم که ما هیچ کل کلی با شما ها نداریم فقط این رو 
آویزه گوشتون کنین که بازیکن نیمکت نشین ما فیکس تیم ملیه 

ولی بازیکنای فیکس شما نیمکت نشین تیم ملی.
  نمی دونم چرا به کی روش گیرمیدن کــه چرا تیم ملی یک ماه 
اردو میره بیچاره باید تو این یک ماه بــه طارمی یاد بده که توپ رو 

تویه چارچوب بزنه.) آبی اصیل(
  تمام اونایی که تهرانی نیستند ولی برای تیم های سرخابی کری 
می خوانند فکرشون درست کار نمی کند. لطفأ حرفه ای باشید. زنده 

باد سیاه جامگان و پدیده تیم های مشهدی
  آقایون استقلالی شلوغش نکنین بودیم و بودن  گذشت الان 

کجاین؟ نمی بینمتون )رضا پرسپولیسی(
  دوستان پرسپولیســی من تا ســال 81 یه پرسپولیسیه چند 
آتیشه بودم ولی توبه کردم و یه استقلالی شدم چون فهمیدم تویه 
این سالها اشــتباه می کردم که طرفداره پرسپولیس بودم  اگه یه 
کم فکر کنید متوجه میشــید که تیمتون در حد استقلال نیست و 

نخواهد شد.
  آقایی که میگی تویه مقدماتی دوره قبل استقلالیها در تیم ملی 
بودن لطفأ ســکوت کن. چون دوتا از استقلالیها فقط فیکس بودن. 
یادت که نرفته ســالها علی دایی و کریم باقری و مهدوی کیا و علی 
کریمی و شــاهرودی و میناوند ترکیب اصلی تیم ملی رو تشــکیل 

میدادن پس دیگه حرفی نمی مونه ! زهره از کلات
  اســتقلالیهای عزیز حالا از اینکه بازیکنای میلیاردی شما  جایی 
در تیم ملی ندارن ناراحت نباشین ما پرسپولیسی ها قول میدیم 

جور شما رو بکشیم و تیم ملی پرسپولیس رو ببریم جام جهانی !
  آقای محمد صانع استقلالی عزیزم برو یکم اطلاعات فوتبالیت رو 
ببر بالا تویه مقدماتی جام جهانی قبل فقط نکونام  و رحمتی فیکس 
تیم ملی بودن بقیه رو  از کجا آوردی؟ حالا چرا اینقدر ناراحتین که 
ارکان اصلی تیم ملی بازیکنای پرسپولیس هستن؟ باید خوشحال 
باشین که با وجود 6 پوسپولیســی و لژیونرها چنین تیم ملی قوی 
و منسجمی داریم کلا شــما اســتقلالیها واقع بین باشین چون این 

پرسپولیسه که داره تیم ملی رو میبره جام جهانی.
   چیه حســودیتون میشــه که بازیکنی ندارین تویــه تیم ملی. 

فروتن مشهد
 

    تیم ملی فوتسال بانوان ایران مطابق هر سال قرار است دیدار 
دوستانه ای را با تیم ملی روسیه برگزار کند.

    پورعلی گنجی می گوید: ژاوی به خاطر عملکرد خوب تیم ملی، 
با من روبوسی کرد و خیلی راحت گفت بارک الله. 

     منوچهر نیکفر، عضو هیات مدیره باشــگاه ســپاهان در جمع 
اعضای تیم، ضمن ســپاس از زحمات اصغر باقریان، اعلام کرد که 
با تصمیم هیات مدیره باشــگاه و هماهنگی هایی که با مدیرعامل 
کارخانه فولاد مبارکه اصفهان به عمل آمد، محسن طاهری به عنوان 

مدیرعامل جدید باشگاه انتخاب شده است.
    تیم ملی فوتبال دختران زیر 19 ســال ایران برای حضور در 

تورنمنت جام »کافا« به میزبانی ازبکستان وارد تاشکند شد.
     کاروان تیم فوتبال استقلال برای دیدار مقابل سیاه جامگان 

در مشهد مورد استقبال هوادارانش قرار گرفت.
     ایدن هازارد ســتاره بلژیکی چلسی از تمایل خود برای تغییر 

پستش از بال چپ به هافبک هجومی خبر داد.
     رحمان رضایی مربی تراکتورسازی در آستانه بازی با سایپا 
می گوید نمی خواهیــم موقعیت مان را در جدول از دســت 

بدهیم روی نتیجه این بازی حساب باز کرده ایم.
     یورگن کلوپ ســرمربی لیورپول بــه عنوان بهترین 
ســرمربی و ســون هیونگ مین مهاجم تاتنهام به عنوان 
بهترین بازیکن ماه لیگ برتر انگلیس انتخاب شــدند. 
گل جوردن هندرسون به چلسی نیز جایزه زیباترین گل 
ماه انگلیس را برای کاپیتان لیورپول به همراه داشت.  
     جــواد نکونام عصر دیــروز از منصــور پورحیدری 
عیادت و برای وی آرزوی شفای عاجل کرد. آرین قاسمی 
مترجم کارلــوس کی روش هــم نکونــام را در عیادت از 
منصور پورحیدری همراهــی کرد و پیام آرزوی ســلامتی 
سرمربی تیم ملی که در حال حاضر در تایلند به سر می برد را 

به پدر آبی ها رساند.
     دیمین کومولی یکی از استعدادیاب های برتر باشگاه آرسنال 
می گویــد این باشــگاه به دلیــل محدودیت هــای مالــی از خرید 

کریستیانو رونالدوی 18ساله انصراف داده بوده است.
    مســوولان هیات فوتبال خوزســتان با حضور در محل اردوی 
اقامت صبــا برای دیــدار مقابل فــولاد، از صمد مرفــاوی و کریم 
بوستانی به واســطه زحمات شــان برای فوتبال خوزستان تقدیر 

کردند.
    دو تیم ملی آلمان و انگلیس در اولین بازی سال 2017 خود در 
شهر دورتموند در دیداری دوستانه به مصاف یکدیگر خواهند رفت.

     محمد قاضی مهاجم نفت تهران می گوید پرسپولیس پرقدرت 
است اما ما دنبال ۳ امتیاز دیدار با این تیم هستیم.

    با تمام حواشــی پیرامون آینده هکتور بیرین دفاع راســت با 
اســتعداد آرســنال برای انتقال احتمالی به بارســلونا و منچستر 
سیتی، او تاکید کرد که دوســت دارد در لیگ برتر انگلیس باقی 

بماند.

   شماره پیامک  ٣0007٣727٣ تلگرامی

دعا برای سلامتی منصور آبی ها 
حال ناخوشت خوش باد مرد 

فاطمه صمدی: حالش خوب نیســت .این منصــور ، آن پورحیدری 
نیست که فوتبال ایران می شناسد .صورتش تکیده است و نگاهت 
که به نگاهش می افتد تنت می لرزد .تنت می لرزد که ســرطان با 
اســطوره های فوتبال ایران چه مــی کند .با مردی کــه امروز روی 
تخت بیمارستان دراز کشیده و دوســت دارد به رسم پنجاه ساله 
اش هم چنان مرد ثابت و پر تلاش باشگاه استقلال باشد اما درد و 
رنج بیماری او را گوشه بیمارستان انداخته تا چهره های مختلف به 
وقت ملاقات با او عکس یادگاری بگیرند و تکرار همین رســم تلخ 

عکس گرفتن ها .
منصور که تا چنــد روز پیش حتی نمی دانســت دردش 

چقدر سخت است به یکباره متوجه شد آن سرم 
هایی که به او وصل می شده شیمی درمانی 

بــوده و ریزش موهایش هــم به همین 
دلیل بوده.او هنــوز نمی داند همین 

چند روز پیش حتی بــرای دقایقی 
به کما رفتــه بوده اســت .وقتی 
عفونت راه تنفســش را بســته 
بوده و در صد هوشــیاری اش 
آن قدر پاییــن رفته بــوده که 
پزشــکان بگویند به کما رفت و 
برگرداندیمش .چنــد روزی را 

در آی.سی.یو بســتری شد و از 
دیروز بود که به بخش منتقل شد 

تا همین انتقال به بخش حکایت از 
بهبود نسبی حال او داشته باشد هر 

چند که این روزها ، اصلا روزهای خوبی 
برای منصور و خانواده اش ، برای دوست 

داران او نیست که نیست .
با فریده شــجاعی که صحبت می کنیم می گوید : فقط 

دعا کنید ، دعا کنید تا حال منصور خوب شود .دعاهای مردم خیلی 
می تواند به او کمک کند .

علی پورحیدری هم در تشــریح وضعیت پدرش به مــا می گوید : 
حال بابا به نسبت روزهای قبل بهتر شــده است و خوب می تواند 

حرف بزند 
الان اما به او اکســیژن وصل کرده اند تا مشکل تنفسی اش رفع 

شود .
از او می پرســیم منصور خان با این حالش از استقلال هم خبر می 
گیرد ،جواب می دهد : بابا مدام از استقلال می پرسد .ما هم شرایط 
تیم را به او می گوییم .استرس برای پدرم اصلا خوب نیست اما بابا 

است و عشق به استقلال .

گزارش ویژه 123

جلسه هماهنگی لیگ برتر بسکتبال برگزار شد
شهردار تبریز در جلسه قرعه کشی سوپر لیگ بسکتبال کشور!!

رئیس فدراسیون قایقرانی:
اساسنامه ما مورد تأیید 
فدراسیون جهانی است

تسنیم: غلامرضا امینی ، رئیس فدراســیون قایقرانی در 
خصوص موضوع اصلاح اساسنامه فدراسیون های ورزشی، 
گفت: فدراســیون قایقرانی حدود 2،3 سال پیش با معضل 
تعلیق روبه رو شده بود. در آن زمان خسرو ابراهیمی، نایب رئیس 
کنونی، سرپرست فدراسیون بود و توانست با اصلاح اساسنامه 
و انجام کارهای کارشناسی مشترک با وزارت ورزش و جوانان 
مشکل اساسنامه را حل کرده و تعلیق را برطرف کند. وی ادامه 
داد: در آن زمان دو فدراســیون جهانی روئینگ و کانوئینگ 
اساسنامه فدراسیون قایقرانی ایران را به رسمیت شناختند 
و ما تا به همین امروز هیچ مشــکلی در خصوص این بحث با 
فدراسیون های متناظر جهانی خود نداریم. رئیس فدراسیون 
قایقرانی با بیان اینکه هیچ نامه ای از فدراسیون های جهانی 
قایقرانی در خصوص اصلاح اساسنامه برای ما ارسال نشده 
است، گفت: ما در فدراسیون قایقرانی درد تعلیق را کشیده ایم. 
شدیدا با این رفتارها مخالف هستم و اعتقاد دارم که نباید دعوای 
خانوادگی به خارج از خانه برود. اصلا نیازی نیست که مجامع 

جهانی بخواهند مواردی را به ما بگویند.

ورزش: همچنین خسرو امینی، خبره هیأت رئیسه فدراسیون ایران بار دیگر به عنوان رئیس کمیته فنی واترپلوی آسیا برگزیده شد. 


